
 
 
 

Motion till Nacka kommunfullmäktige 23 april 2018  
Sidney Holm och Lisskulla Zayane 
Miljöpartiet de gröna 

Ishall i Finnberget 

Nacka växer, Med ökat invånarantal måste också utbudet av sport- och idrottshallar 
öka. När centrala Nacka förtätas kommer det nuvarande idrottsområdet att byggas 
om och det finns en oro för att det inte kommer att finnas tillräckligt med plats för 
idrottsplatser som möter efterfrågan hos den ökande befolkningen. En utmaning i 
centrala Nacka är att hitta bra platser för ishallar. 

Ishallar behöver mycket kyla och skulle med fördel kunna placeras under jord. Efter-
som det är dyrt att spränga ned anläggningar under mark, skulle det kunna vara bra 
att titta på om det går att utnyttja de naturligt kalla ställen som redan finns i Nacka.  
 
I Kvarnholmsområdet, där år av  
industri lämnat sina spår, finns  
det stora bergrum som skulle  
kunna ge plats åt bl.a. ishallar.  
De största bergrummen i  
Finnberget är 130 meter långa,  
20 meter breda och 30 m höga.  
Bergrummen är visserligen för  
smala för fullstora hockeyrinkar  
men det finns många andra  
vintersporter som också 
behöver beredas plats. 

 

 

 

 

 

Mot bakgrund av detta föreslår Miljöpartiet att: 

 Kommunen undersöker möjligheterna att anlägga en ishall i ett av 
Finnbergets bergrum. 

----------------------  -------------------------- 
Sidney Holm, MP  Lisskulla Zayane, MP 


